
Protokół Nr 43/23 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego, 

Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych oraz Komisji Finansowo Budżetowej 

Rady Powiatu Siemiatyckiego, które odbyło się w dniu  24 listopada  2023r. w Starostwie 

Powiatowym  w Siemiatyczach. Posiedzenie trwało od godz. 1400 do godz. 1455.

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji według załączonych list obecności. Nieobecny był 

radny Wicestarosta Sylwester Zgierun.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1. Teresa Kłopotowska Skarbnik Powiatu

2. Agata Androsiuk Sekretarz Powiatu

3. Agnieszka Bolewska Iwaniuk korespondent Katolickiego Radia Podlasie.

Porządek posiedzenia: 

1. Analiza i opiniowanie projektu budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2024 rok

2. Sprawy różne

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Finansowo Budżetowej Bożena Teresa 

Bujno.

Przewodnicząca obrad Bożena Bujno otwierając posiedzenie powitała członków komisji, 

Starostę Marka Bobla, Panią Skarbnik Teresę Kłopotowską, Panią Sekretarz Agatę Androsiuk, 

Panią Elę Malinowską oraz Panią Agnieszkę Bolewską Iwaniuk.

Przewodnicząca Bożena Bujno poinformowała, że na dzisiejszym posiedzeniu dokonamy analizy 

projektu budżetu Powiatu  Siemiatyckiego na rok 2024.

P – kt 1.

Starosta Marek Bobel poinformował, że budżet roku 2024 to budżet historyczny. Nie ulega 

wątpliwości  że jest to budżet, o którym nawet w snach nikt z nas wcześniej nie myślał, że będzie 

sięgał kwoty 227.608.936 zł. jeśli chodzi o dochody a jeśli chodzi o wydatki jest to kwota 

rekordowa: 283.096.075 zł. Analizując ten budżet widzicie państwo że struktura wydatków jest 

następująca:

- wydatki bieżące jest to 110.077.189 zł. co stanowi kwotę 38,88% - Starosta poinformował, że w 

kwocie ponad 110 mln zł. w wydatkach bieżących jest kwota 43.759.021,20 zł, które de facto są 

wydatkami majątkowymi bo są to remonty wszystkich dróg w pasie wschodnim, w gminach: 

Mielnik, Nurzec, Milejczyce, które pozyskaliśmy w ramach Rządowego Funduszu Strategicznego 

Polski Ład ale  jest też remont drogi Siemiatycze – Siemiatycze Stacja. Wydatki majątkowe jak 

wynika z budżetu jest to kwota 173.018.886.01 zł. jest to 61,12% wydatków ogółem. Wydatki 

majątkowe i wydatki remontowe jest to kwota 216.777.907,21 zł. jest to 76,57% które 

przeznaczamy na inwestycje. Starosta Marek Bobel poinformował, że de facto kwota ta jest 

jeszcze wyższa bo jest ulokowana w budżetach gmin, które zawarły z nami porozumienia.  Jak 

państwo radni pamiętają na ostatnią edycję Polskiego Ładu nie mogliśmy złożyć więcej niż 30 mln 
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zł. w związku z tym zawarliśmy odpowiednie porozumienia między Powiatem Siemiatyckim a 

Gminą Mielnik, Nurzec i Milejczyce, porozumienia na podstawie których będziemy 

współfinansować drogi powiatowe w tych trzech gminach ale są one ulokowane w budżecie tych 

poszczególnych gmin. Są to kwoty odpowiednio: Gmina Milejczyce 5.733.726,13 zł., Gmina 

Mielnik 5.621.985,88 zł., Gmina Nurzec 15.657.291,45 zł. znaczy to że następna kwota 27.013.004

zł. możemy z czystym sumieniem dodać, że  inwestycje wzrastają też o tą kwotę, nie jest ona 

uwzględniona w naszym budżecie ale jest w budżetach poszczególnych gmin. Starosta podkreślił, 

że łączna kwota tych wydatków na inwestycje powiatowe więc wszystkie powiatowe drogi oraz 

inne inwestycje w tym w oświatę to łączna kwota 243.792.911,42 zł. więc chyba każdy z nas widzi, 

że ćwierć miliarda złotych, które będzie w przyszłym roku, w 2024 wpompowane w cały Powiat 

Siemiatycki w różnych gminach, w różnych inwestycjach jest to olbrzymia kwota która radykalnie 

zmieni i tak już dobrze wyglądający powiat, dobrze wyglądające drogi, szkoły, te 240 mln zł. 

podniesie zdecydowanie standard w każdym zakresie. Zobaczycie państwo, jak tak wielka kwota 

zmieni nasz powiat. Ćwierć miliarda złotych na inwestycje na jeden powiat to jest ewenement, 

Starosta wyraził opinię, że w przyszłym roku będziemy w czołówce a może nawet na I miejscu pod

względem wydatków inwestycyjnych na jednego mieszkańca, Starosta zaznaczył że nie wyobraża 

sobie, aby jakiś powiat miał więcej.

Starosta Marek Bobel poinformował, że przy 280 – milionowym budżecie, który dziś będziemy 

opiniować panujemy zaciągnięcie kredytu w kwocie 6.260.000 zł. Mamy w tej chwili kredyt na 

kwotę 5.580.000 zł., prawie 1 mln zł. z tego kredytu spłacimy w ramach budżetu na 2024 rok. 

Planujemy zaciągnięcie kredytu w wysokości 6.260.000 zł. ale na koniec roku nie wcześniej, jest to

płynne, zobaczymy jak wyjdą sprawy po przetargach. 5.580 tys. zł. który jest i ewentualny kredyt 

na koniec 2024r. w kwocie 6.260.000 zł. pokazuje matematycznie że będziemy mieć wskaźnik 

4,26% w stosunku do budżetu w ramach dochodów ale jeśli chodzi o wskaźnik do wydatków jest to

4,18% budżetu powiatu. Jest to kwota rekordowo niska bo mamy w tej chwili na poziomie 2% a 

będziemy mieli na poziomie 4%. Mamy 240-milionowe inwestycje na terenie stosunkowo 

niewielkiego i mało licznego powiatu w skali ogólnopolskiej to chyba każdy z nas widzi, że budżet 

jest bardzo proinwestycyjny.

Głos zabrała Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska, która poinformowała, że dochody jest to 

277.608.936,91 zł. Dochody bieżące jest to 110.124.869,01 zł. natomiast dochody majątkowe jest 

to 167.484.067,90 zł. W ogólnej strukturze dochody bieżące jest to 39,6% natomiast majątkowe 

jest to 60,4%. 

Dochody bieżące są podzielone na dochody, które otrzymujemy na zadania zlecone i jest to kwota 

13.080.243 zł. -  te dochody stricte są przeznaczone na realizację zadań a więc na scalenia, na 

straż pożarną, na nadzór budowlany,Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie i oczywiście w 

Starostwie - Skarb Państwa, geodezja, rolnictwo. Są to środki, które możemy przeznaczyć tylko i 

wyłącznie na te wydatki.
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Dochody własne, które pozyskuje się z innych źródeł są to dochody na remonty dróg z Rządowego

Funduszu Rozwoju Dróg 5.431.812,72 zł. z Polskiego Ładu 30 mln zł. współudział jednostek jest to

2.493.523.72 zł. , pozostałe dochody wspierające. Ogółem jest to kwota 38.525,336,44 zł. Poza 

tym powiat otrzymuje subwencje, udziały w PIT-ach i CIT-ach, subwencję ogólną dla powiatu i 

subwencję oświatową jest kwota 45.693.948 zł. poza tym powiat pozyskał dotacje na zabytki w 

wysokości 4.039.180,35 zł. 

Starostwo oraz jednostki wypracowują dochody, są to opłaty np. Dom Pomocy Społecznej w 

wysokości 3.807.000 zł są to opłaty pensjonariuszy, Powiatowy Zarząd Dróg ma dochody w 

wysokości 261.016 zł. Oświata ogółem więc jednostki, zadania stricte związane z kształceniem  

jest to kwota 948.046 zł. są to opłaty za obiady, za internat. Do tego PCPR – 507.450 zł. są to 

opłaty za pobyt dzieci na terenie naszych placówek, Powiatowy Urząd Pracy – 7 tys. zł., straż 

pożarna 4 tys. zł. odsetek. Są to dochody, wiadomo że one ewaluują w ciągu roku, są większe, 

mniejsze, mamy zmiany, są to dochody, które zaplanowaliśmy w oparciu o przewidywane 

wykonanie.

Dochody majątkowe to 167.484.067,90 zł. Scalenia to zadanie zlecone i jest to kwota 29.433.000 

zł, kwota 8.000.000 zł. jest na budowę boiska w ramach Polskiego Ładu. Starostwo planuje 

sprzedaż działek na kwotę 1 mln zł., na budowę infrastruktury mamy zaplanowaną kwotę 69.761 

zł. 

Na inwestycje drogowe mamy 128.981.306,90 zł, i tak:

– z Polskiego Ładu mamy 6.000.000,00 zł.

– z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg – 7.730.896,39 zł. 

– z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich mamy kwotę 4.979.392 zł.

– z budżetu na most mamy 90.690.702,40 zł. 

– jednostki, które współfinansują tzn. udzielają nam pomocy jest to 19.580.316,11 zł. z tym, 

że kwota 14.656.717,32 zł. jest to pomoc finansowa przy budowie mostu

Przechodząc do wydatków Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska poinformowała, że wydatki w 

kwocie 283.096.075,24 zł. przedstawiają się następująco: 110.077.189,23 zł. są to wydatki 

bieżące, w strukturze jest to 38,88% natomiast wydatki majątkowe jest to 173.018.886.01 zł. , jest 

to 61,12%. Z wydatków bieżących 43.759.021,20 zł. jest przeznaczone na remonty więc dodając 

do wydatków majątkowych mamy na inwestycje plus remonty 216.779.907,20 zł. jest to 76,57% - 

jest to bardzo duży wskaźnik.

Przechodząc do wydatków bieżących Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska poinformowała, że 

mamy przeznaczone na dotacje 6.426.115,03 zł.  w tym dotacje na zabytki 4.121.571,79 zł. Na 

obsługę długu na rok 2024 zaplanowano 400 tys. zł. Skarbnik Teresa Kłopotowska wyraziła opinię, 

że będzie to kwota może nawet mniejsza bo jak będziemy zaciągać kredyt pod koniec roku więc w 
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tej kwocie jest to uwzględnione ale powinno nam to wystarczyć. Poza tym rezerwa ogólna jest to 

0,1% budżetu wydatków jest to 283.100 zł., rezerwa kryzysowa jest to 0,5% wydatków 

pomniejszone o inwestycje więc jest to kwota 334.660 zł.  Skarbnik Teresa Kłopotowska 

podkreśliła, że nigdy takiej rezerwy nie mieliśmy. Poręczenia dla SP ZOZ jest to 567.800 zł. 

W grupie wydatków bieżących największą kwotę pochłania nam oświata. Subwencja oświatowa 

jaką otrzymaliśmy  jest to 21.242.136 zł. natomiast wydatki na oświatę na dzień dzisiejszy to kwota

26.177.920 zł. Bez uwzględnienia dochodów, jakie te szkoły wypracowują dokładamy 4.847.392 zł.

Wydatki szkół:

– Zespół Szkół Technicznych -  wydatki: kwota 6.523.893 zł., wypracowują dochody w 

wysokości 378.020 zł. saldo wynosi 6.145.873 zł.

– Zespół Szkół w Siemiatyczach – wydatki: 5.439.562 zł., dochody to 202.775 zł saldo to 

5.236.787 zł.

– Zespół szkół Specjalnych – wydatki: 5.879.669 zł., dochody: 100 zł. , saldo wynosi 

5.879.569 zł.

Starosta Marek Bobel poinformował że kiedyś było tak, że subwencja wystarczała na 

Zespół Szkół Specjalnych w tym roku dokładamy do Zespołu Szkół Specjalnych

– Zespół Szkół Rolniczych w Ostrożanach jest to 5.068.574 zł., po stronie dochodów 

zaplanowano kwotę 364.751 zł., saldo wynosi 4.703.823 zł. 

– Powiatowa Poradnia Psychologiczno Pedagogiczna jest to 1.386.222 zł., dochody to same 

odsetki w kwocie 2.400 zł.

Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że musimy sporo środków  przeznaczyć na dotacje 

dla szkół niepublicznych tj. liceum Benedykta plus poradnie i tu ze Starostwa przeznaczamy 

1.880.000 zł. to też jest kwota po cięciach bo zaplanowali oni 2,5 mln zł. 

Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że wydatki: 

• Powiatowego Urzędu Pracy to kwota 2.344.338 zł. 

• Powiatowy Dom Pomocy Społecznej finansuje się sam i jest to kwota rzędu 3.976.000 zł. 

• Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie – wydatki: 2.629.955 zł. 

• Powiatowy Zarząd Dróg, bez remontów drogowych: 2.709.314 zł. 

Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że kolejna grupa są to wydatki majątkowe,  jest to 

kwota 173.018.886,01 zł. jest to 61,12%.

– z tej kwoty na scalenia przeznaczamy 29.433.000 zł.

Starosta Marek Bobel poinformował, że wczoraj otrzymaliśmy pismo od Ministra 

Rolnictwa, Powiat Siemiatycki zajął I miejsce za jakość prac scaleniowych. 7 grudnia jest 

wręczenie nagród w Ministerstwie Rolnictwa. Starosta Marek Bobel podkreślił że jest 
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satysfakcja że wśród 16 województw i tylu powiatów prace scaleniowe są na takim 

poziomie, że dostrzega to gremium chyba najbardziej kompetentne w Polsce czyli zespół 

Głównego Geodety Kraju, Ministra Rolnictwa i koordynatorów geodezji z całej Polski. Te 

prace idą sprawnie chociaż przy scaleniach nie ma tak pięknie że wszyscy są zadowoleni 

ale problemy są naturalną koleją rzeczy przy scaleniach.

Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że jest to 17,1% ogółu wydatków 

majątkowych.  Scalenia Gmina Perlejewo:1.586.910,85 zł., Gmina Milejczyce; 6.000.000 zł,

Wierzchuca: 6.176.858,41 zł. i Osmola: 15.669.330,74 zł.

– planuje się rozwój infrastruktury wokół Starostwa, jest to kwota 357.868,50 zł., 

dofinansowanie w wysokości 69.761 zł. - będzie to kolejne zadanie inwestycyjne

– kolejne zadanie to budowa obiektów sportowych w Powiecie Siemiatyckim, na to zadanie 

przeznacza się 8.900.000 zł. jest tu dofinansowanie w kwocie 8 mln zł. z Polskiego Ładu, 

jest to boisko piłkarskie o sztucznej nawierzchni przy Zespole Szkół Technicznych w 

Czartajewie i przebudowa boiska wielofunkcyjnego i bieżni oraz siłowni przy Zespole Szkół 

w Siemiatyczach,

– kolejne zadanie to opracowanie dokumentacji technicznej przebudowa mostu wraz z 

dojazdami, jest to kwota 160.000 zł. więc jest to małe zadanie.

Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska poinformowała, że inwestycje drogowe łącznie z 

mostowymi na ogólną kwotę 134.168.017,51 zł. w strukturze budżetu jest to 77,55%:

– budowa przeprawy mostowej przez rzekę Bug - na 2024 rok zaplanowana jest kwota 

105.723.233 zł.

– przebudowa drogi powiatowej 1711B na odcinku od drogi wojewódzkiej do Grodziska – jest

to kwota 10.284.979,46 zł. 

– rozbudowa drogi Nurczyk – Żerczyce na kwotę 4.487.216,88 zł.

Kolejne inwestycje dofinansowane z Polskiego Ładu VI edycji to:

– przebudowa drogi powiatowej Nr 1762 na odcinku od Grabarki do drogi powiatowej 1771B  

Borysowszczyzna jest to 2.050.000 zł.

– przebudowa odcinków dróg powiatowych Nr 1771B i 1717B  na terenie Gminy Nurzec – 

również kwota 2.050.000 zł , dofinansowanie do tych dróg jest to 2 mln zł. z Polskiego 

Ładu.

Starosta Marek Bobel poinformował, że otrzymał informację od wójta Gminy Nurzec 

Stacja że jest otwarcie ofert w tej części w ramach Polskiego Ładu, którą realizuje Gmina 

Nurzec, jest dobra wiadomość bo odcinek drogi od Nurca w kierunku Borysowszczyzny, 

który złożyła Gmina Nurzec planowana była na 6 mln zł., „pójdzie” za 4.600.000 zł. Jak 

widzicie państwo ceny dróg na szczęście spadły więc zobaczymy jak będzie to wyglądać 

przy poszczególnych otwarciach. Starosta podkreślił że tak jak mówił na ostatniej sesji że 
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będziemy się śpieszyć aby ogłosić przetargi – praktycznie wszystkie przetargi są 

ogłoszone. Czy to jeśli chodzi o drogi, czy o boiska wszystkiemu nadany został bieg. Po to 

zwołana została dzisiejsza nadzwyczajna sesja bo chcemy przeznaczyć dodatkowe środki 

na dwie drogi powiatowe, realizowane przez powiat: od strzelnicy w kierunku Grabarki – 

jest to jeden odcinek, pierwszy wygrała firma Maksbud, drugi odcinek wygrała firma 

Strabag, trzeci odcinek jest w trakcie przetargu. Starosta Marek Bobel podkreślił, że 

konsekwentnie to, co mówimy to realizujemy jednocześnie wyraził nadzieję, że w 

perspektywie roku 2024 będzie cała droga od drogi, która biegnie do Grabarki przez 

żwirówkę, cały 6-kilometrowy odcinek zrobimy. Ceny przetargowe są do przyjęcia.

– Przebudowa drogi powiatowej na odcinku od Grabarki, jest to  Borysowszczyzna, w ramach

VIII edycji Polskiego Ładu  2.110.000 zł. - jest to przed przetargiem,

– kolejna droga to przebudowa drogi powiatowej Nr 1698 w miejscowości Czaje – 

dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg jest to kwota 1.866.972.60 zł.

– w projekcie budżetu ujęte są przebudowy, są to chodniki w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg 80%, chodnik w Perlejewie – 540.178,96 zł. , są to kwoty przed przetargiem,

po przetargu są to mniejsze kwoty, Wierzchuca Nagórna: 1.006.543,16 zł. i Grodzisk: 

1.260.189,79 zł.  Poza tym jest jeszcze przebudowa drogi powiatowej Nr 1711B na odcinku

Smarklice – Ostrożany, kwota 2.788.703,66 zł., jest tu również dofinansowanie Rządowego

Funduszu Rozwoju Dróg.

Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że musimy się wesprzeć kredytem. Kredyt w 

wysokości 6.260.000 zł. zaplanowany został na okres spłaty 2025 – 2032 więc obciążenia 

kredytem nie będziemy odczuwać w 2025 roku bo spłatę planujemy tylko w kwocie 60 tys. zł. 

Wiadomo, że połączenie wcześniejszych rat w wysokości 960 tys. zł plus 60 tys. zł. daje 1.020.000

zł. w 2025 roku, 1.360.000 zł. w 2026 roku, tak samo w roku 2027, w 2028 roku 1.460.000zł, w 

2029r. 1.480.000 zł. w roku 2030 – 1.100.000 zł. w roku 2031 i 2032 po 1.550.000 zł. Skarbnik 

Teresa Kłopotowska wyraziła nadzieję, że więcej kredytów nie będziemy musieli zaciągać więc nie 

będzie problemu ze spłatą. Wiadomo, że każdy kredyt jest obciążeniem ale nie jest to tak duże 

obciążenie, które byśmy odczuwali.

Skarbnik Teresa Kłopotowska podziękowała za uwagę i poprosiła o zadawanie pytań.

Radny Jan Markiewicz zapytał, dlaczego subwencja nie wystarcza na Zespół Szkół Specjalnych?

Skarbnik Teresa Kłopotowska udzieliła odpowiedzi.

Radny Mikołaj Żabiński poinformował, że przeczytał w Kurierze Podlaskim Głosie Siemiatycz że 

Powiatowy Zarząd Dróg zlecił opracowanie dokumentacji ścieżki pieszo – rowerowej z Siemiatycz 

do Grabarki. Czy w związku z tym są przewidziane środki finansowe na rok przyszły ze Starostwa 

Powiatowego?

Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że na ten rok przewidziane jest 300 tys. zł. na 

opracowanie dokumentacji technicznej. Jakiego rzędu będzie to kwota? Jest to związane z 
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pracami – jak wcześniej mówił pan Starosta jest to długofalowy proces bo i wykupy gruntów i inne 

czynności administracyjne. Na dzień dzisiejszy trudno byłoby określić ile środków przeznaczyć na 

ten cel. 

Radny Mikołaj Żabiński stwierdził, że na dokumentację należałoby jakieś środki zaplanować. 

Skarbnik Teresa Kłopotowska podkreśliła, że w budżecie jest rezerwa. 

Radny Mariusz Cieślik stwierdził, że kończy się kolejna kadencja powiatu, powiat każdego roku 

realizuje dużo inwestycji, wszystkie inwestycje otrzymujemy w tabelkach, które staramy się czytać. 

Czy dałoby się sporządzić mapę, gdzie byłoby pokazane, na której gminie zostało poczynione jakie

inwestycje. Również mieszkańcy widzieliby co w danej kadencji powiat zrobił na ich terenie. W 

ramach kolejnej kadencji można byłoby dopisywać kolejne inwestycje.

Starosta Marek Bobel poinformował, że będzie to w gazetce, którą wyda Powiat Siemiatycki – 

poszczególne gminy i wielkość inwestycji w tej kadencji Rady Powiatu więc każdy z nas będzie 

mógł zobaczyć że każda gmina otrzymała dziesiątki, setki milionów złotych, które w ciągu tych 

pięciu i pół roku pompujemy w różne tereny Powiatu Siemiatyckiego. Będzie to w gazetce wydanej 

przez Powiat Siemiatycki.

Ponieważ radni nie zgłaszali chęci zabrania głosu w dyskusji Przewodnicząca obrad Bożena 

Bujno poprosiła poszczególne komisje o wyrażenie opinii w sprawie projektu budżetu Powiatu 

Siemiatyckiego na 2024 rok:

• Komisja Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego - 10 głosów „za”

• Komisja Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych – 7  głosów „za”

• Komisja Finansowo Budżetowa – 11 głosów „za”

• Komisja Rewizyjna – 3 głosy „za”

P – kt 2.

Radna  Irena Wysocka poinformowała, że ma ogromną prośbę: rozpoczęła się zima, w środę była

świadkiem sytuacji na drodze Mielnik – Maćkowicze, gdzie było ślisko, doszło tam do kolizji, 

przyjechała policja, policjanci łapali się za głowę że jest tak ślisko.   Radna Irena Wysocka 

poinformowała, że dzwoniła do dyrektora Gospodarki Komunalnej, dzwoniła do dyrektora 

Powiatowego Zarządu Dróg, był tam brak informacji między zarządcami tej drogi. Radna 

poinformowała, że jej ogromna prośba jest taka, aby o tą drogę szczególnie zadbać ponieważ tam 

jeżdżą różne służby, i policja i wojsko i pogotowie, aby ta droga nie była taka śliska, Sznur 

samochodów w ciągu pół godziny był bardzo, bardzo długi. Radna Irena Wysocka poinformowała, 

że rozmawiała z policjantami i z żołnierzami, oni również przyznawali jej rację że do takich sytuacji 

nie może dochodzić. Radna poprosiła, aby poprawić stan, jakość tej drogi. Dodatkowo wilgoć z 

rzeki powoduje duże  oblodzenie.

Starosta Marek Bobel poinformował, że dyrekcja Powiatowego Zarządu Dróg ma polecenie, ma 

mapę dróg, które mają być utrzymywane w innej klasie niż to wynika z uregulowań. 
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„Dziewiętnastka” też stała, było tak ślisko że niestety, są sytuacje w życiu i są  takie anomalie 

pogodowe że nie ma szans, żeby szybko to udrożnić. Jeżeli stała droga krajowa S19, która jest w 

I kategorii zimowego utrzymania więc nie wymagajmy że ta droga, oczywiście ważna z punktu 

widzenia bezpieczeństwa, będzie czarna , musimy podchodzić racjonalnie. Zrobimy wszystko bo 

zależy nam na  tym, aby służby poruszały się szybko i bezpiecznie , takie też jest polecenie dla 

dyrekcji Powiatowego Zarządu Dróg chociaż to powoduje koszty. Utrzymanie drogi w innej klasie 

przejezdności potrzebne są dodatkowe środki ale jest to jeden z priorytetów. Robimy swoje, dobrze

robimy swoje, jesteśmy wyróżniani, chwaleni. Są drogi, po których poruszają się służby, Powiatowy

Zarząd Dróg wie, które drogi są w innej kategorii utrzymania niż wynika to z wewnętrznego 

regulaminu.

Przewodnicząca obrad Bożena Bujno zwróciła się z pytaniem, czy ktoś z radnych  ma pytania 

do materiałów na nadzwyczajną sesję Rady Powiatu?

Pytania do materiałów na nadzwyczajną sesję Rady Powiatu nie zostały zgłoszone. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca obrad Bożena Bujno podziękowała

zebranym za przybycie i zamknęła wspólne  posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i 

Porządku Publicznego, Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i  Spraw Socjalnych oraz Komisji 

Finansowo Budżetowej Rady Powiatu Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNIĄCA  OBRAD

PRZEWODNICZĄCA  KOMISJI                                    

Finansowo - Budżetowej                                          

Bożena Teresa Bujno   

Protokołowała: Elżbieta Malinowska  
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